

No. 9262. INTERNATIONAL COF-
FEE AGREEMENT, 1968¹

Nº 9262. ACCORD INTERNATIO-
NAL DE 1968 SUR LE CAFÉ¹

RATIFICATIONS

Instruments deposited on:

25 October 1968

PERU

30 October 1968

PORTUGAL

1 November 1968

UNITED STATES OF AMERICA

RATIFICATIONS

Instruments déposés les:

25 octobre 1968

PÉROU

30 octobre 1968

PORTUGAL

1^{er} novembre 1968

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

¹United Nations, *Treaty Series*, Vol. 647,
p. 3.

¹Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 647,
p. 3.

INTERNATIONAL LABOUR
ORGANISATION

Ratifications and declarations by the States listed below regarding the following eight Conventions¹ were registered with the Director-General of the International Labour Office on the dates indicated.

ORGANISATION INTERNATIONALE
DU TRAVAIL

Les ratifications et déclarations des États énumérés ci-après concernant les huit Conventions suivantes¹ ont été enregistrées auprès du Directeur général du Bureau international du Travail aux dates indiquées.

¹ Ratification of any of the Conventions adopted by the General Conference of the International Labour Organisation in the course of its first thirty-two sessions, i.e., up to and including Convention No. 98, is deemed to be the ratification of that Convention as modified by the Final Articles Revision Convention, 1961, in accordance with article 2 of the latter Convention (see United Nations, *Treaty Series*, Vol. 423, p. 11).

¹ La ratification de toute Convention adoptée par la Conférence générale de l'Organisation internationale du Travail au cours de ses trente-deux premières sessions, soit jusqu'à la Convention n° 98 inclusivement, est réputée valoir ratification de cette Convention sous sa forme modifiée par la Convention portant révision des articles finals, 1961, conformément à l'article 2 de cette dernière Convention (voir Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 423, p. 11).